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Villaägarnas Riksförbund 

Regionstyrelsen ABC 

 

   RS 4/18 

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde 

torsdagen den 14 juni kl.18.30 – 21.15 

Villaägarnas kontor, Rotebergsvägen 3, Sollentuna. 

 

Närvarande 

Kaj Bergenhill   ordförande 

Pernilla van der Capellen  ledamot  

Solveig Danielsson-Ekbom ’’ 

Östen Gidlund  ’’ 

Venche Larsson  ’’ (t.o.m § 54) 

Peter Östergren   ’’ 

 

Petra Dahlberg  ledamot valberedningen  (fr.o.m. § 49) 

 

Lena Rönngren  regionchef 

Anton Sterner   föreningskonsulent 

Anna Nilsson  ’’ 

 

Anmält frånvaro 

Ingemar Jonsson   vice ordförande 

Manizhe Afra  ledamot 

Per Salberg    ’’ 

 

 

Innan mötet föreläste förbundsjurist Lena Södersten om Trygghet och säkerhet med särskild 

inriktning på vad som kan göras på riks- och lokalnivå. 

 

 

§ 44 

 

Sammanträdet öppnas 

 

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets fjärde regionstyrelsemöte och 

förklarade samtidigt sammanträdet öppnat. 
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§ 45 

 

Val av protokolljusterare  

 

RS beslöt utse Venche Larsson att jämte ordförande justera sammanträdets protokoll. 

 

 

§ 46 

 

 

Fastställande av dagordning 

 

RS beslöt godkänna det utsända förslaget till dagordning.  

 

 

§ 47 

 

Protokoll från föregående sammanträde  

 

RS beslöt lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna. 

 

 

§ 48 

 

Ekonomisk redovisning 

 

Kaj Bergenhill och Lena Rönngren gick igenom den ekonomiska redovisningen.  

 

RS beslöt lägga den ekonomiska redovisningen till handlingarna.  

 

 

§ 49 

 

Regionrapport/Aktivitetsrapport 

 

Lena Rönngren gick igenom den muntliga aktivitetsrapporten och belyste den genomförda 

VIP-kvällen i Brunnsvikens trädgård med dess höga medlemsdeltagande (204 deltagare av 

250 anmälda) samt förbudets och regionens förnyelsegrad. Anna Nilsson lyfte de tidigare 

”Anlita hantverkare kurserna” och det fortsatta samarbetet med rådgivningen i att skapa fler 

kurser inom samma kategori.  

RS beslöt att godkänna den muntliga regionrapporten/aktivitetsrapporten samt att lägga denna 

till handlingarna. 
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§ 50 

 

Rapport från FS 31 maj-1 juni 

 

Peter Östergren gick igenom den bifogade rapporten från FS-mötet och lyfte fram följande: 

 

 Delade föreningar  

 Nya webben (i produktion 11 juni) och Min villa 

 Organisationsfråga 

 

Rapporten lades därefter till handlingarna. 

 

 

§ 51 

 

Kretsbidrag Täbykretsen 

 

Täbykretsen beviljades 16 000 kr i bidrag vid sammanträdet den 3 maj. Kretsen har önskat få 

beslutet omprövat. 

 

RS diskuterade frågan och beslöt ej bevilja ytterligare bidrag. RS ser mycket positivt på 

produktion av Villainfo i form av webbtidning. 

 

 

§ 52 

 

Ordförandeträff/årsstämma 

 

Kaj Bergenhill rapporterade från ordförandeträffen som genomfördes den 17 maj och  

Lena Rönngren rapporterade från årsstämman som genomfördes den 18 maj. 

 

 

§ 53 

 

Kontaktperson föreningar 

 

Kaj Bergenhill och Lena Rönngren gick igenom förslaget på fördelning av kontaktföreningar 

till samtliga RS-ledamöter. RS beslöt att fastställa fördelningen enligt förslag. Regionkontoret 

uppdrogs att skicka ut förteckning med kontaktuppgifter och information om erforderliga 

handlingar lämnats in (årsmötesprotokoll mm). Frågan ”Vilka frågor är viktiga för er” ska 

ställas vid föreningskontakterna. 

 

Förslag om milersättning för besök till dessa kontaktföreningar väcktes. 

RS beslöt att bevilja milersättning vid eventuella besök hos kontaktföreningar.  
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RS beslöt att rapportering av föreningskontakter inklusive svar på frågan ovan ska ske vid 

regionstyrelsemötet den 11 oktober. 

 

RS beslöt ge AU i uppdrag att vid behov kalla till extra regionstyrelsemöte den 13 september. 

 

 

§ 54 

 

Valberedning 2019 - nominering 

 

Kaj Bergenhill gick igenom förutsättningarna som ska beaktas vid nominering till förbundets 

valberedning. RS framförde önskemål om att denna information tas med i kommande 

nyhetsbrev. Beslut om nominering fattas vid regionstyrelsemötet den 11 oktober. 

 

 

§ 55 

 

Solhem VÄFs medlemsaktiviteter 

 

Pernilla van der Capellen gick igenom Solhems väfs olika medlemsaktiviteter. Följande 

aktiviteter genomförs årligen. 

 

 Årsmöte med intressant föreläsare, senast Linda Schilén (60-100 personer) 

 Valborgsmässoafton (ca 3 000 personer) 

 Bakluckeloppis (vid Villaägarnas dag i år) 

 Öppna trädgårdar 

 Familjedag (50-tal familjer) 

 Höstmöte med spännande talare – värvningsaktivitet 

 Marknaden i Spånga (tidigare medverkan) 

 

 

§ 56 

 

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor fanns anmälda. 
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§ 57 

 

Sammanträdet avslutas 

 

Kaj Bergenhill tackade samtliga, önskade alla en trevlig sommar och förklarade sammanträdet 

avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Lena Rönngren 

 

Justeras 

 

 

Kaj Bergenhill   Venche Larsson 

 


